

卫理公会以萨迦守望者 7-13/12/2023

十二月第二个星期的祷告事项

1. 家庭/个人

- a. 为着家庭中的关系祷告，让每个家庭成员以爱相待，在爱中彼此扶持，并让各自的家庭成为祝福他人的管道。
- b. 祷告个人能在神面前毫无隐藏地陈明自己的罪，并立志悔改，靠主得胜老我与自我，在基督里生命得更新。

2. 教会

- a. 祷告教会在将临期间，默想和纪念基督的降临—将世人从罪中拯救出来，且以信心等候基督的再来；并透过圣诞报佳音，让世人听见福音、回应神的爱、接受基督成为救主。
- b. 为教会的服事者祷告。在面对艰辛、疲惫、沮丧、疑惑、批评、误解、甚至伤害时，能继续仰望神的恩典和能力，坚定个人从神所得的呼召，忠心地服事神、服事人，以荣耀神的名。

3. 国家

- a. 为全国 SPM 会考生祷告，求神赐他们聪明智慧、有健康的身心灵应考；也特为因水灾而受影响的考生们，求神怜悯、预备，让他们能够顺利完成考试。
<https://shorturl.at/rxIOU>
- b. 为国家的政治领袖们祷告，求神赐下公义、信实、好怜悯的心，使他们不玩弄种族歧视和宗教极端主义，并杜绝猖獗的腐败。祈求基督的宝血洁净、遮盖每一个黑暗的营垒，唯愿上帝的荣耀得彰显。

4. 世界

- a. 祷告世界各地的儿童能享有该有的权利与福祉，包括无国籍的儿童，使他们能够获得应有的保护及基本需求，如医疗、教育和适当的照顾。
- b. 祷告基督的福音和平安临到处于战争的国家，让该国家领导人有真实的智慧与爱心，为国、为民做出正确的决定，使人民得享和平与安宁，更是得享属天的平安与盼望。

The Methodist Issachar Watcher 7-13/12/2023

Prayer items 2nd week of December

1. Family/Individual

- a. Pray for family relationships, that every family member may treat one another with love, support each other in love, and may every family become a blessing to others.
- b. Pray for honesty to confess our own sins before God, be determined to repent, and gain strength to overcome our old selves through the Lord. May our lives be renewed in Christ.

2. Church

- a. Pray for the church during the Advent season, reflecting on and commemorating the coming of Christ, who came to save man from sin, as we eagerly await His second coming. Through the Christmas proclamations, may the people hear the Gospel, respond to God's love, and accept Christ as their Savior.
- b. Pray for the church's ministers. In the face of challenges, fatigue, discouragement, doubt, criticism, misunderstanding, and even hurt feelings, may they continue to look upon God's grace and strength, to remain steadfast in their individual calling from God, to serve faithfully God and His people, and to bring glory to His name.

3. Nation

- a. Pray for all SPM exam candidates, pray for God's wisdom, intelligence, and for a healthy body, mind and spirit during the exams. Also, pray specifically for those affected by rains and floods, asking for God's mercy and grace to allow them to complete their exams successfully.
<https://shorturl.at/dBO05>
- b. Pray for the political leaders of our nation, may God grant them hearts of justice, faithfulness, and compassion. May they refrain from promoting racial discrimination and religious extremism, and work to eliminate rampant corruption. Pray for Christ's precious blood to cleanse and cover every dark stronghold, and may the glory of God be revealed.

4. World

- a. Pray for every child in the world are able to enjoy their rights and welfare benefits, including stateless children. May they receive protection and necessities such as healthcare, education, and appropriate care.
- b. Pray for the Gospel of Christ and peace to be with the countries that are at war. May national leaders be endowed with true wisdom and compassion to make the right decisions for the people and their nations. May the citizens enjoy peace and tranquillity on earth. Moreover, may they find heavenly peace and hope that Christ offers.

Pengawal Isakhar Methodist 7-13/12/2023

Doa minggu kedua Disember

1. Keluarga/Individu

- a. Berdoa untuk hubungan dalam keluarga agar setiap ahli keluarga memiliki sikap penuh kasih, saling mendorong, dan setiap keluarga menjadi saluran berkat bagi orang lain.
- b. Berdoa agar setiap individu dapat dengan jujur mengaku dosa di hadapan TUHAN, bertekad untuk bertaubat dan memperoleh kekuatan dari TUHAN untuk mengatasi diri yang lama dan ego diri serta mendapatkan pembaharuan hidup dalam Kristus.

2. Gereja

- a. Berdoa untuk gereja semasa musim Advent, merenung dan memperingati kedatangan Kristus—menyelamatkan umat manusia dari dosa dan dengan penuh iman menantikan kedatangan-Nya yang kedua kali. Melalui pengisytiharan Natal, semoga orang-orang mendengar Injil, meresponi kasih TUHAN, dan menerima Kristus sebagai Juruselamat.
- b. Berdoa bagi para pelayan gereja, apabila menghadapi cabaran, keletihan, kekecewaan, keraguan, kritikan, ketidakfahaman dan bahkan keterlukaan, semoga mereka terus bersandar kepada anugerah dan kekuatan TUHAN. Semoga mereka tetap kukuh dalam panggilan peribadi mereka dari TUHAN, setia melayani TUHAN dan manusia, membawa kemuliaan kepada-Nya.

3. Negara

- a. Berdoa untuk para calon peperiksaan SPM, agar memperolehi hikmat dan kebijaksanaan, tubuh, minda, serta roh yang sihat semasa peperiksaan. Juga, doakan khususnya bagi mereka yang terjejas akibat hujan dan banjir, memohon rahmat dan persiapan dari TUHAN, membolehkan mereka menyelesaikan peperiksaan dengan lancar.
<https://shorturl.at/HNQ16>
- b. Doakan para pemimpin politik negara, memohon agar TUHAN memberikan hati yang penuh keadilan, kesetiaan, dan kasih sayang. Semoga mereka menghindari dari mempromosikan diskriminasi ras dan ekstremisme agama, serta berusaha menghapuskan rasuah yang bermaharajarela. Berdoa agar darah Kristus yang berharga menyucikan dan meliputi setiap benteng kegelapan, dan semoga kemuliaan TUHAN dinyatakan.

4. Dunia

- a. Berdoa agar kanak-kanak di seluruh dunia dapat menikmati hak dan kesejahteraan yang sepatutnya, termasuk kanak-kanak yang tidak mempunyai kewarganegaraan. Semoga mereka mendapat perlindungan yang sewajarnya dan keperluan asas seperti perubatan, pendidikan, dan penjagaan yang sesuai.
- b. Berdoa agar Injil Kristus dan keamanan mencapai negara-negara yang sedang berada dalam perperangan. Semoga para pemimpin negara berkenaan diberi hikmat dan kasih yang tulus, agar membuat keputusan yang benar untuk rakyat dan negara. Semoga rakyat mereka merasakan keamanan dan ketenangan, dan terutamanya, semoga mereka menemukan keamanan dan harapan Syurgawi.